

College Numbers Explained / Numéros de collège expliqués

Within the Canadian Armed Forces, a number of military colleges have existed and have issued College numbers to students. The following table explains how the Royal Military Colleges of Canada Alumni Association presents these numbers.

There is no letter designator for those who were given numbers by the Royal Military College Kingston Ontario, Collège militaire royal Saint-Jean Québec, and Royal Roads Military College Victoria British Columbia. College numbers were assigned sequentially to each individual regardless of which College they entered, starting with 1 (Alfred George Godfrey Wurtele who entered the Royal Military College in 1876).

The following table details the letter designator used for college numbers for other than cadets at the three military colleges mentioned above.

Au sein des Forces armées canadiennes, un certain nombre de collèges militaires ont existé et ont délivré des numéros de collège aux étudiants. Le tableau suivant explique comment l'Association des anciens des Collèges militaires royaux du Canada présente ces chiffres.

Il n'y a pas de désignateur pour ceux qui ont reçu des numéros par le Royal Military College de Kingston en Ontario, le Collège militaire royal Saint-Jean Québec et le Royal Roads Military College de Victoria en Colombie-Britannique. Les numéros de collège ont été attribués séquentiellement à chaque individu, quel que soit le collège auquel il est entré, en commençant par 1 (Alfred George Godfrey Wurtele qui est entré au Royal Military College en 1876).

Le tableau suivant détaille des désignateurs utilisé pour les numéros de collège autres que les cadets dans les trois collèges militaires mentionnés ci-dessus.

Designator/ Désignateur	Application	Application	Comments/Commentaires
A	Associate Member	Membre associé	
B	University Training Plan Officers (UTPO)	Plan de formation universitaire des officiers (PFUO)	
E	Continuing Studies	Études permanentes	
G	Graduate Student	Étudiants des 2 ^e et du 3 ^e cycles	
H	Honourary Life Members (RMC Club) Honourary Members (CMF Club)	Membre honoraire à vie (RMC Club) Membre honoraire (CMR Club)	RMC Club applied the designator H only to those who were granted an honorary college number for life. CMR Club applied this designator to those granted honorary college degrees whether or not they were for life. Le Club RMC n'a appliqué la désignation H qu'à ceux qui ont reçu un numéro de collège honoraire à vie. Le Club CMR a appliqué cette désignation à ceux qui ont obtenu des diplômes universitaires honorifiques, qu'ils soient ou non à vie.
M	University Training Plan Member (UTPM)	Plan de formation universitaire des membres (PFUMR)	
O	University Training Plan Officers (UTPO)	Plan de formation universitaire des officiers (PFUO)	Collège militaire royal Saint Jean only. Seulement Collège militaire royal Saint Jean.
RCNC	Royal Canadian Naval College	Collège naval royal canadien	
RNCC	Royal Naval College of Canada	Collège naval royal du Canada	1911 – 1922
RCNSE	Royal Canadian Navy Special Entry	Étudiant spéciale de la Marine royale canadienne	
RRA	Air Force Member of the Joint Class of 1947	Membre de l'armée de l'air de la classe interarmées de 1947	Naval Cadets are listed as RCNC. Les cadets de la marine sont répertoriés comme RCNC.
S	Special Member	Membre spécial	For people who have rendered exceptional service to the Alumni Association. Pour les personnes qui ont rendu des services exceptionnels à l'Association des anciens.
W	Widows and widowers of those who had college numbers	Veuves et veufs de ceux qui avaient des numéros de collège	